
 

 

 

PORADA VEDOUCÍCH SO FAKULT 13. 12. 2017 

Zúčastnili se:  

Jaroslav Pavliňák, Jana Pazourková, Marcela Korčeková, Vlasta Taranzová, Vlasta Dvořáčková, Petr 

Šimík, Zuzana Mikulášová, Simona Davidová, Jitka Štěpánková, Andrea Málková, Martina Vlková, Jiří 

Pecl, Jarmila Kafková, Vendula Arazimová, Jaroslava Králová, David Taranza 

Program:  

 Metodický pokyn k UZV 

 Možnosti posouzení SŠ a VŠ zahraničního vzdělání podle § 48 odst. 4 a 5 ZVŠ 

 Kontrola informací o poplatku za studium na webech fakult 

 Další různé podle přiložené prezentace 
 

1. MV informovala o souvislostech nového loga a diplomů, sloh na diplomy a dalších materiálů 

spojených s absolventy. MV bude informovat OVVM o všech aspektech včasnosti přípravy, 

strategii objednávání množství fakultami, apod. Zmínili jsme na poradě karty studentů a 

zaměstnanců. Je něco dalšího, z RMU centrálního, spojeného s logem v oblasti administrativy 

a studentů? 

2. MV a další kolegové komentovali jednotlivá témata přiložené prezentace. 

3. V rámci bodu „Přijímací řízení, odvolání studentů se zdravotním problémem“ jsme v rámci 

společné diskuze dospěli k následujícímu, přičemž je třeba prověřit, že takto může fungovat 

– prosím o prověření Dr. Pecla v rámci SPSSN a Slávka u paní proděkanky, že je to právně ok a 

Právnická fakulta, tím pádem i ostatní fakulty, by takto akceptovala: 

Středisko po vykonaných TSP a zveřejněných percentilech provede u všech uchazečů v péči 

Střediska přepočet v rámci skupiny uchazečů se stejným postižením, lze provést u cca 2/3 

takových uchazečů. Tento přepočtený percentil poskytne fakultám Středisko tak, aby jej měly 

před zasednutím přijímacích komisí. Fakulta rozhodne o přijetí v rámci pořadníku podle 

percentilu TSP nebo mimo tento pořadník, podle svých vyhlášených podmínek. Vzhledem k tomu, 

že přepočtení percentilu je realizací základní zásady „rovných příležitostí“ deklarované v řadě 

právních norem, domníváme se, že se jedná o postup souladný se zákonem. Tímto postupem se 

ošetří většina uchazečů, u kterých lze předpokládat návrh na přijetí po přepočtu percentilu. 

Zbylou cca 1/3 uchazečů nelze takto ošetřit, neboť nejsou k dispozici potřebná data, nicméně 

tato množina by neměla typicky obsahovat uchazeče, u nichž by byly důvody k přijetí. Lze 

samozřejmě přezkoumat v rámci řízení o odvolání. Tímto postupem by nedocházelo k využívání 

procesu autoremedury, která má sloužit k napravování chyb správního orgánu. 

Zapsala a krásné Vánoce Vám přeje: Martina Vlková Datum: 15. 12. 2017 

 

 


